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Írásbeli kérdé s

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenni

Gráf József Miniszter Úrnak
„Hogyan sikerült megvalósítani a Kutató Intézetek átadását a fels őoktatási intézményeknek” ?

címme l

Tisztelt Miniszter Úr!

Az agrár-közigazgatás átszervezésével egy id őben felvetődött a kutatóintézetek (zöldség ,
gyümölcs, stb . .), valamint az agrár szakközépiskolák beintegrálása az agrár innovációs központba, illetv e
egyetemek jelezték, hogy hajlandók valamennyit m űködtetni és a génmegőrzés feladatát tovább vinni .

Sajnálatos módon a kertészeti kutatóintézetek egy részében a génmegőrzési feladatok ellátása
veszélybe kerülhet, amennyiben ezeket az átszervezetéseket nem tudjuk realizálni .

A kutatóintézet Egyetemhez/F őiskolához való integrálása az országon belül nem számít egyed i
kezdeményezésnek, hiszen egy-egy gyümölcstermesztési és sz őlész-borász kutatóintézet integrálása má s
agrártudományi karokkal rendelkez ő felsőoktatási intézményekben (pl . Debreceni Egyetem, Nyíregyházi
Fő iskola, Kaposvári Egyetem, Pannon Egyetem, Károly Róbert F ő iskola) is napirenden van, volt . Az így
kialakuló versenyhelyzetben a kertészettudományi és élelmiszer tudományi oktatásban és kutatásba n
eddig kivívott piacvezet ő pozíciónk megőrzése még jobban aláhúzza a BCE kutató intézménnyel való
megerősítésének indokoltságát .

Ismereteink szerint egyéb viták gátolják a realizálást . Mind a Miniszterelnöktő l, mind a Minisztertől
azt várjuk, hogy az agráriumra vonatkozó ígéretek megvalósuljanak .

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogyan sikerült megvalósítani a Kutató Intézetek átadását a
felsőoktatási intézményeknek, mi az oka annak, hogy a minisztériumok nem tudtak megegyezni a
feladatok és az intézmények átadásában ?
Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól. Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2007 . október 2 .
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